附件1
发展中国家影视传媒和品牌运营研修班项目简介表

	项目名称 
	发展中国家影视传媒和品牌运营研修班

	承办单位
	湖南外贸职业学院

	举办时间
	2021年6月24日至7月7日
	项目语言
	英语

	邀请国别
	 发展中国家
	计划人数
	25人

	培训目标
	通过14天的研修，让学员将较全面地了解中国、湖南影视传媒行业的发展现状及前景，为本国的影视传媒管理和发展提供借鉴，为中国和各发展中国家在影视传媒方面的交流与合作打下良好基础。

	学员要求
	专业背景
	--领域或专业：传媒领域从业人员
--工作岗位：影视传媒行业编辑、记者、影视制作工作者、中高层管理者、政府相关主管部门的官员等

--级别、学历学位或其他相关资质要求：司处级

	
	年龄
	不高于受援国法定退休年龄

	
	身体健康
	能够按时参加线上培训课程

	
	语言能力
	学员应具备英语听、说、读、写能力

	
	其 它
	能够使用腾讯国际会议平台，完成项目日程

	培训内容介绍
	主要专业课程及内容介绍

中国国情概况：主要介绍新中国成立70年、改革开放40多年以来，中国的政治、经济、社会、文化等发展现状，以及所取得的成就； 

（2）短视频创作如何“出圈”：主要介绍现下流行的视频文化，短视频如何创作等内容
（3）品牌传播的创意方法：主要介绍影视传媒行业如何树立良好的品牌口碑，如何传播影视品牌等

（4）东西方电视文化差异与认同：主要介绍和比较中西方电视文化中的差异和不同，以及如何在打开海外电视市场

（5）文化类综艺商业价格与品牌运营：主要介绍涉及文化类的电视节目制作、推广和市场运营手段
主讲人整体情况介绍
（1）盛伯骥：湖南省人民政府参事。被中国电视艺术家协会授予首届“全国百佳电视德艺双馨艺术工作者”称号

（2）易柯明：曾任芒果tv副总裁。芒果tv联合创始人，带领芒果tv上市转型

（3）林铁：湖南财经学院人文学院副院长，

（4）周后德：中南大学教授，博导

（5）陈敏利：曾任中央电视台新闻中心记者，中南大学新闻传播专业讲师，主持传媒类省级项目两项，发表论文15篇。

	举办地点
	湖南省长沙市
	参观考察城市
	湖南省长沙市

	备注
	本次培训使用腾讯国际平台进行线上培训，需要学员准备网络、电脑、麦克风、摄像头等有关设备。
教学期间，请学员遵守教学时间和教学纪律，出勤纪录将作为颁发培训结业证书的依据。
教学纪律：需提前5分钟进入教室准备上课。将个人姓名改为英文（与护照一致）姓名-国别简称。
信息安全：为保护信息安全和个人隐私，上课内容请不要分享到任何社交媒体，课程资料会在课后发给学员。
学员需按照专题研修日程准备研修材料。
授课及云参观时间为北京时间 15:00-18:00，20:00-23:00。如因时差原因不允许直播

学习，请学员自行登录腾讯国际平台观看录播课程。

	承办单位简介
	湖南外贸职业学院建校已有60多年历史，是湖南省示范性高等学院，也是商务部首批“商务部国际商务官员研修基地”之一。在国合署、商务部、湖南省商务厅的关怀下，截止到2019年年底，我院成功承办了商务部下达的346个援外培训项目，为一百多个国家培训了官员和技术专家一万多名，其中影视传媒方面的培训和研修班共26期，部级研讨班7期，内容涉及电视台台长、广播电视发展与管理、新闻官员和记者、广播电视运行管理能力、媒体工作等。
协办单位湖南广播电视台成立于2010年，是中国最具有创新实力的广播电视内容生产和播放平台，也是传媒业最具影响力的品牌之一。目前，以湖南卫视为核心的“快乐中国”品牌不断升级，已连续十多年保持省级卫视收视和广告收入第一。2010年，台标被国家工商总局认定为“中国驰名商标”，成为中国传媒品牌第一例。在世界品牌实验室2014年发布的“亚洲品牌500强”总排名中，湖南广播电视台排第146位，居韩国KBS之前，跻身亚洲电视前五强；在“中国最具价值品牌500强”中，湖南广播电视台以品牌价值188.75亿元排名第100位。湖南大广影视传媒艺术文化有限公司----湖南省广播电影电视局培训基地是由湖南省广播电影电视局主管，由局、台、学院共同建设的培训机构，具体负责此次研讨班的课程安排。

	承办单位联系方式
	项目联系人
	欧阳玲

	
	办公电话
	0086-731-82296855

	
	手    机
	  0086-18975155656

	
	传    真
	0086-731-89604321

	
	E-mail
	 5200lingzi@sina.com


Seminar on Movie & TV Media and Brand Management for Developing Countries Project Description

	Name 
	Seminar on Movie & TV Media and Brand Management for Developing Countries

	Organizer 
	Hunan International Business Vocational College

	Time
	June 24th to July 7th , 2021
	Language
	English

	Invited Countries
	Developing countries
	Number of Participants
	25

	Target
	Through 14 days seminar, participants could get general idea of development and current situation of Movie and TV industry of Hunan and China. Through the seminar, participants could put forward useful suggestions for the development and management for local media, and lay good fundation for further exchanges and cooperations between China and other developing countries in the field of the theme.  

	Requirements for the Participants
	Professional background
	--Field：Staffs work in Movie and TV industry
--Operating post: editor, jounarlist, producer, manager and relative officials in the government
--Other requirements: division level

	
	Age
	Less than the legitimate age of retirement in recipent countires

	
	Health
	Capable of attending the online training 

	
	Language
	Capable of listening, speaking, reading and writing in English

	
	Others
	Capable of completing the schedule through Voov Meeting

	Course Content
	1.Introduction of main content
（1）Introduction of China: mainly introduce the development of China’s economy, society and politics since the found of PRC as well as its reform and opeing-up； 

（2）How to make short vedio: mainly introduce the popular short vedio culture and how to make qualified short vedio;
（3）Creative ways to promote brand: mainly introduce how to establish a good reputaion of a brand and how to promote it;
（4）Differences and identification of TV cultures between Western and Eastern countries: mainly introduce the differences between Western and Eastern countries and how to explore oversea market;

（5）Brand management of cultural related program: mainly introduce how to make, promote cultural related TV programs; 
2. Introduction of the lecturers
（1）Sheng Jibo: counsellor of Hunan manipulate government, outstanding artist of TV programs; 

（2）Yi Keming: once deputy CEO and co-founder of Hunan TV;

（3）Lin Tie: deputy dean of humanities facult, institute of finance and economics of Hunan
（4）Zhou Houde: professor in Central South University
（5）Chen Mingli: once journalist in CCTV, teacher of journalism and commincation major of Central South University, hosted provincial projects related to media and publicated 15 relative essaises. 

	Host City
	Changsha, Hunan
	City to visit
	Changsha, Hunan

	Remark
	1.This training adopts Voov Meeting platform for online training, requiring network, computer, microphone, camera and other relevant equipment. 

2.During the teaching period, participants shall observe the teaching time and discipline. The training completion certificate will be issued with the attendance record taken into consideration. 

3.Teaching discipline: Please enter classroom 5 minutes in advance to prepare for class, and change your name to English name (consistent with that on passport)-nationality abbreviation. 

4.Information security: In order to maintain information security and protect personal privacy, please do not share relevant information to any social media during class. Course materials will be sent to participants after class. 

5.Participants shall prepare materials for subject seminar as scheduled. 
6.Lectures and online visiting period is 15:00-18:00，20:00-23:00 Beijing time. If you are not available, please log in Voov Meeting to check recorded video.

	About the Organizer 
	Hunan International Business Vocational College enjoys a history of 60 years. As a provincial exemplary vocational college, it is the first college approved by ministry of commerce as the training base for international officials.With the support from the Ministry of Commerce, China International Development Cooperation Agency and the Department of Commerce of Hunan Province, our college has successfully organized over 340 China-aid training programs sponsored by the Ministry of Commerce and trained over 10,000 officials and technical experts by the end of 2019 . There are 26 trainings and seminars related to movie and TV media, 7 ministerial workshops. Various content refers to TV station, development and management of broadcasting, journalists and news officials, etc. 
Hunan Broadcasting System (referred to as HBS hereafter), which was established 2010, is one of the most creative content production and distribution media platform in China. It’s also one of the most influential brands in domestic media industry. Up to date, Hunan Satellite TV, which takes the brand proposition of “Happy China”, has constantly been innovative, achieving the No.1 ranking in audience rating and ad revenue in provincial-level satellite TVs in China for over 10 consecutive years. In 2010, the logo has been recognized by the State Adminstration for Industry & Commerce of the People's Republic of China, which is the first such case in domestic media brands.According to the “Top 500 Brands of Asia” which is released by the World Brand Lab, HBS is ranked No. 146, overtaking Korea’s KBS and making its way to the Top 5 TV brands of Asia. In addition, HBS is ranked No. 100 among the “Top 500 Brands of China” with 18.875 Billion RMB brand value. Daguang  Television Media Art and Cultural Co., Ltd. of Hunan Province ----GBS Training Base is by the charge of GBS and jointly organized by the bureau, station and college. 

	Contact of the organizer
	Contact Person
	Ou Yangling

	
	Telephone
	0086-731-82296855

	
	Cell

(Also Whatup No. )
	 +86 18975155656

	
	Fax
	0086-731-89604321

	
	E-mail
	 5200lingzi@sina.com


